
Mitt namn är Sofia Martinsson och jag är 26 år vilket tyvärr gör detta till mitt sista år i rådet.. Jag 

började på ridskola i Linköping när jag var 8 år och där efter har hästintresset bara ökat. Efter många 

år i ridskolan med sköthästar, tävlingar och allt som hör till så sadlade jag om och utökade sadeln 

med en sele. Jag gick en ettårig utbildning på Strömsholm i brukskörning, och här började även 

intresset för avel och unghästutbildning att växa. I och med min utbildning så flyttade jag sedan 

vidare från Strömsholm till Stockholm där jag fick jobb som timanställd hästskötare/djurvårdare på 

Skansen och även hovstallet. Jag stannade kva där i ca 4 år nu och det var fantastiskt roligt att få 

jobba med det man älskar! Nu mer arbetar jag på en djuraffär vilket också är väldigt roligt!  Jag har 

tyvärr ingen egen häst, men varje sommar brukar jag ha ett litet projekt, en unghäst som jag hämtar 

hos min faster som bedriver avel av nordsvenskar. Jag rider sedan in hästen över sommaren och 

ibland även kör in, och sedan när hösten närmar sig så får den åka tillbaka för försäljning. Det 

ärväldigt roligt och lärorikt att få arbeta på detta sätt med unghästar.  

 

I ungdomsrådet går jag nu in på mitt femte år i rådet, andra som ordförande. Det ska bli väldigt roligt 

att arbeta med det nya rådet och jag hoppas vi ska få ännu fler unga att engagera sig och se det 

roliga med avel!  

 

 

 

 


